
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 146 (Alm. del), som Folke-
tingets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 28. november 2006 
 

Spørgsmål 146: 
"Ministeren bedes redegøre for, hvilke aftaler, der var indgået med ud-

valgssekretariatet for at sikre, at redegørelsen kom hurtigt videre til udval-

gets medlemmer" 

 

Svar: 
Der var ikke fra ministeriets side indgået aftaler med udvalgssekretariatet i 

anledning af redegørelsen fra Sundhedsstyrelsen.  
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